
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Witolda Idczaka

oraz senatora Macieja Klimê
na 52. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 kwietnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Sk³adamy na rêce Pana Ministra oœwiadczenie w sprawie sposobu potraktowania przez Generaln¹

Dyrekcjê Dróg Krajowych i Autostrad wniosku gmin Legnica i Legnickie Pole o pozwolenia na budowê
fragmentu obwodnicy po³udniowo-wschodniej Legnicy.

Prezydent miasta Legnicy i wójt gminy Legnickie Pole razem z dyrekcj¹ wroc³awskiego oddzia³u
GDDKiA prawie rok temu z³o¿yli list intencyjny w sprawie odcinka obwodnicy, który mia³by po³¹czyæ
budowan¹ obecnie now¹ jezdniê przy ulicy Gniewomierskiej w Legnicy z tamtejszym osiedlem Piekary.
Jego trasa wiod³aby przez gminê Legnickie Pole, a w przysz³oœci ma têdy przebiegaæ droga krajowa
nr 94, która teraz przecina Legnicê. Obwodnica wyprowadzi tranzyt z miasta oraz roz³aduje ruch samo-
chodowy w centrum Legnicy. Oprócz tego odci¹¿y wieœ Bartoszów nale¿¹c¹ do gminy Legnickie Pole,
która w tym momencie jest wykorzystywana jako skrót ³¹cz¹cy dwie czêœci Legnicy. Je¿d¿¹ têdy ciê¿a-
rówki do Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz inne samochody, których kierowcy skracaj¹
sobie drogê do autostrady A4. Jak dotychczas GDDKiA nie udzieli³a ¿adnej odpowiedzi zainteresowa-
nym podmiotom. Samorz¹dy s¹ przygotowane, aby samodzielnie sfinansowaæ inwestycje, problem tkwi
tylko w pozwoleniu GDDKiA w Warszawie.

Zwracamy siê do Pana Ministra z proœb¹ o interwencjê w celu przyspieszenia wyra¿enia zgody na
dalsze przeprowadzenie inwestycji przez Generaln¹ Dyrekcjê Dróg Krajowych i Autostrad.

Z powa¿aniem
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